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FV/ac 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 

Caràcter: ordinari 

Data: 11 de gener de 2018 

Horari: de les 19 h 35 min a les 20 h 05 min 

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS 
 

Sra. Anna Alfaro i Lucas, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Josep Bardés Conesa, regidor (Gd’A) 

Sra. Ana Fernández i Amela, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Oriol Font i Casaseca, regidor (APA-CUP-PA) 

Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso, regidor (PDeCAT) 

Sra. Mercè Marzo Gómez, regidora (Gd’A) 

Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, 3a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. Laura Ribalaiga i Prats, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Frederic Salas i Mañas, 1r tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, 2a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

 

Assistits pel sotasignat secretari general de la Corporació, Sr. Félix-José Valdés Conde. 

 

Excusa la seva absència la tinent d’alcalde Sra. Glòria Mans Cervantes (AP-CP). 
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Assisteix a la sessió l’Interventor de Fons, Sr. Amadeu Pujol Puig. 

 

ORDRE DEL DIA 
 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 30 de 

novembre de 2017. 

2.- Decret de l’Alcaldia núm. 1742/2017, de 20 de desembre, sobre modificació del 

règim retributiu del regidor Sr. Oriol Font i Casaseca. 

3.- Proposta de l’Alcaldia sobre declaració d’especial interès municipal les obres per a 

la rehabilitació i d’implantació de 2 habitatges a la masia de “Cal Doctor”, situada a 

la Riera Coma Fosca, núm. 42-44 d’Alella (E.O. 186/2016). 

4.- Proposta de l’Alcaldia sobre concessió de la Medalla d’Alella, en la seva categoria de 

Plata, a l’Agrupació Sardanista d’Alella.  

5.- Proposta de l’Alcaldia sobre aprovació definitiva del Pressupost General de 

l’Ajuntament per a l’exercici 2018. 

Precs i preguntes. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

Al poble d’Alella, el dia 11 de gener de dos mil divuit, essent les 19 hores 35 minuts, a la 

Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, Andreu 

Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública ordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió. 
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A continuació passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 

 

 

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 30 DE NOVEMBRE DE 2017.- La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de 

la sessió ordinària de 30 de novembre de 2017, la qual  s’aprova per unanimitat. 

 

 

2.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 1742/2017, DE 20 DE DESEMBRE, SOBRE 

MODIFICACIÓ DEL RÈGIM RETRIBUTIU DEL REGIDOR SR. ORIOL FONT I CASASECA.- El 

Sr. alcalde ret compte del Decret de l’Alcaldia núm. 1742/2017, el qual literalment diu: 

 

“Examinat l’escrit amb R.E. núm. 9714, de 4 de desembre de 2017, presentat per al 

portaveu del grup municipal Alternativa per Alella-CUP Sr. Oriol Font Casaseca, pel 

qual sol·licita passar del règim retributiu de dedicació parcial al règim 

d’assistència. 

 

Vist que el Ple municipal, en sessió celebrada el 9 de juliol de 2015, en el seu punt 

17.6 adoptà entre d’altres, el següent acord: 

 

“Sisè.- Reconèixer la possibilitat de dedicació parcial en el desenvolupament del 

càrrec de regidor portaveu dels grups municipals de l’oposició, amb una retribució 

bruta de 10.200 euros anuals, a abonar en dotze mensualitats i donar-los d’alta en 

el règim general de la Seguretat Social. Els regidors/es podran sol·licitar-ho fins al 

31 de juliol de 2015 mitjançant escrit presentat per registre d'entrada.” 

 

Vist que l’esmentat acord es va publicar al Butlletí Oficial de la Província de 

Barcelona el 27 de juliol de 2015. 
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Vist que el Sr. Font, mitjançant R.E. núm. 3386, de 21 de juliol de 2015, va 

sol·licitar el reconeixement de la dedicació parcial en el desenvolupament del 

càrrec de regidor, als efectes d’allò establert en l’acord sisè del Ple municipal de 15 

de juliol de 2015. 

 

Per tot l’exposat, i en ús de les facultats que em confereix la legislació vigent, HE 

RESOLT: 

 

PRIMER.- Estimar la sol·licitud del portaveu del grup municipal Alternativa per 

Alella-CUP Sr. Oriol Font Casaseca de passar del règim retributiu de dedicació 

parcial al règim d’assistència a partir del 4 de desembre de 2017. 

 

SEGON.- Donar compte d’aquesta resolució al Ple municipal en la propera sessió que 

celebri. 

 

TERCER.- Comunicar aquest acord a Tresoreria municipal.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que en data 4 de desembre aquest regidor va sol·licitar el canvi 

del seu règim retributiu per passar de dedicació parcial a règim per assistències. En 

conseqüència d’aquesta petició es va redactar un Decret de l’Alcaldia. Ara fa uns dies el 

mateix regidor ha demanat reinterpretar la data de finalització d’aquest règim retributiu i 

que passi a ser enlloc del 4 de desembre a data d’avui, del Plenari que estan tenint. I, 

per tant, demà faran un nou decret rectificant i determinant com a data límit o com a 

data de finalització del règim anterior, en la data d’avui, en el benentès que la Seguretat 

Social no posarà cap problema. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que degut a que per sort, suposa, passa a tenir una feina a 

temps complert amb dedicació exclusiva, li és impossible o creu que és oportú deixar de 

treballar a temps parcial com a regidor a l’Ajuntament d’Alella, i, per tant, que la seva 
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dedicació com a regidor, malgrat que intentarà seguir amb la mateixa intensitat tant com 

la seva feina li permeti, si bé la seva feina serà quasi bé la mateixa, espera, com a mínim 

cobrar cobrarà d’aquell que el té contractat a temps parcial. I, per tant, troba ètic canviar 

de règim i passar a no cobrar com a treballador per les hores que dedica a l’Ajuntament. 

Dir que han estat dos anys gairebé en que la dedicació ha estat molt superior a aquesta 

dedicació parcial. Troba que està molt bé que es permeti també als regidors de l’oposició 

l’oportunitat de poder ser retribuïts per la tasca que fan en quan a revisió i control 

perquè també és molt important. Per tant, la seva renúncia té aquest caire de que creu 

que és ètic per la seva banda, però en cap cas és una posada en qüestió de la oportunitat 

de que els regidors puguin ser compensats per la tasca que exerceixen que troba que està 

no només molt bé sinó que és necessari a fi de que sigui compatible aquesta vida privada 

o aquesta carrera personal, amb la vida pública de dedicació. Aquest canvi es deu a que 

entén que el lloc natural de fer-ho, tal com el temps parcial el va assumir en un Ple, 

doncs deixar-lo també en el Ple primer després de l’escrit que va presentar. No s’ha de 

votar, entén, perquè és una decisió unipersonal. Espera poder seguir amb la tasca i allà 

on no arribi espera que la bona voluntat de la resta el pugui ajudar a seguir amb la seva 

feina.    

 

 

El Ple municipal queda assabentat del Decret de l’Alcaldia núm. 1742/2017, de 20 de 

desembre.  

 

 

3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DECLARACIÓ D’ESPECIAL INTERÈS MUNICIPAL 

LES OBRES PER A LA REHABILITACIÓ I D’IMPLANTACIÓ DE 2 HABITATGES A LA MASIA 

DE “CAL DOCTOR”, SITUADA A LA RIERA COMA FOSCA, NÚM. 42-44 D’ALELLA (E.O. 

186/2016).- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment 

diu: 

 

“Examinat l’informe emès pels Serveis Tècnics municipals, de data 26 d’octubre de 
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2017, sobre l’escrit R.E. 2017/725, de 30 de gener de 2017, presentat per la Sra. 

Maria Matamala Casellas, en representació de l’empresa La Floresta d’Alella, S.L., 

amb NIF A-08053571, pel qual sol·licita que es declari d'especial interès les obres 

per a la rehabilitació i d’implantació de 2 habitatges a la masia de “Cal Doctor”, 

situada a la Riera Coma Fosca, núm. 42-44 d’Alella (E.O. 186/2016), per tal que se 

li apliqui la bonificació en la quota de l’Impost sobre construccions, instal·lacions i 

obres.  

 

Vist que la Junta de Govern Local, en sessió celebrada el dia 2 de novembre de 

2017, va acordar concedir la llicencia d’obres majors, corresponent a l’expedient 

d’obres núm. 186/2016, per a la rehabilitació i d’implantació de 2 habitatges a la 

masia de “Cal Doctor”, situada a la Riera Coma Fosca, núm. 42-44 d’Alella. 

 

Vist que l'Ordenança Fiscal número 3, reguladora de l'Impost sobre construccions, 

instal·lacions i obres, en el seu article 6.1.a) estableix:  

 

“1. Les construccions, instal·lacions o obres que siguin declarades d’especial 

interès o utilitat municipal per concórrer-hi circumstàncies socials, culturals, 

històric artístiques o de foment de l’ocupació que ho justifiquin, podran gaudir 

d’una bonificació en la quota de l’impost en els termes que a continuació 

s’indiquen:  

a) Bonificació del 50 per cent quan es tracti d’obres, de rehabilitació o millora 

d’edificis i unitats incloses en el catàleg del Pla d’Ordenació Urbanística 

Municipal d’Alella.” 

 

Atès que es comprova que la documentació aportada s’ajusta a les condicions de 

l’Ordenança Fiscal núm. 3 per a la declaració d’especial interès. 

 

Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l'adopció dels següents 

acords:  
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PRIMER.- Declarar d’especial interès municipal les obres per a la rehabilitació i 

d’implantació de 2 habitatges a la masia de “Cal Doctor”, situada a la Riera Coma 

Fosca, núm. 42-44 d’Alella (E.O. 186/2016). 

 

SEGON.- Notificar aquests acords a La Floresta d’Alella, S.L. i a l'Organisme de 

Gestió Tributària d'Alella.”  

 

 

El Sr. alcalde manifesta que tal com determina l’ordenança fiscal núm. 3 que regula 

l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres, en el que són les bonificacions 

potestatives, entoma que “Les construccions, instal·lacions o obres que siguin declarades 

d’especial interès o utilitat municipal per concórrer-hi circumstàncies socials, culturals, 

històric artístiques o de foment de l’ocupació que ho justifiquin, podran gaudir d’una 

bonificació en la quota de l’impost en els termes que a continuació s’indiquen: a) 

Bonificació del 50 per cent quan es tracti d’obres, de rehabilitació o millora d’edificis i 

unitats incloses en el catàleg del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal d’Alella.”, que és 

aquest cas, que és la rehabilitació de la Masia de Cal Doctor i la rehabilitació del que és 

l’edifici principal i després la masoveria. Han obtingut la llicència després de tots els 

processos de verificació i d’informes i aquí el que els toca és aprovar aquesta bonificació 

d’aquest 50%, que equival a uns 5.175 euros. 

 

El regidor Sr. Bardés manifesta que des de Gent d’Alella votaran favorablement perquè 

celebren qualsevol actitud que vagi a favor de conservar el parc de masies, edificis 

singulars o edificis catalogats. És una bona notícia. Per tant, votaran favorablement. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 
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4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE CONCESSIÓ DE LA MEDALLA D’ALELLA, EN LA 

SEVA CATEGORIA DE PLATA, A L’AGRUPACIÓ SARDANISTA D’ALELLA.- El Sr. alcalde ret 

compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Atès que per Decret de l’Alcaldia núm. 1615/2016, de 27 de desembre, es va 

resoldre:  

 

“Conformement amb l’article 17 del Reglament d’honors, distincions i protocol 

de l’Ajuntament d’Alella, i en ús de les facultats que em confereix la legislació 

vigent, HE RESOLT: 

PRIMER.- Que s’incoï un expedient administratiu per iniciar el procediment per a 

la concessió de la Medalla d’Alella en la seva categoria de Plata, a l’entitat 

AGRUPACIÓ SARDANISTA D’ALELLA. 

SEGON.- Designar el tinent d’alcalde Sr. Frederic Salas i Mañas, com a instructor 

de l’expedient núm. 125/2016.” 

 

Atès que aquest expedient administratiu, de conformitat amb l’article 17.1 del 

Reglament d’honors, distincions i protocol de l’Ajuntament d’Alella, es va sotmetre 

a informació pública per un període de 15 dies, a comptar des de l'endemà de la 

seva publicació al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, que es produí el dia 22 de 

novembre de 2017. Durant aquest període no es va presentar cap reclamació i/o 

objecció. 

 

Vista la proposta motivada formulada per l’instructor de l’expedient Sr. Salas, per a 

la concessió de la medalla. 

 

Vist l’informe favorable emès al respecte per la Comissió Informativa, en sessió 

celebrada el 4 de gener de 2018. 
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Aquesta Alcaldia proposta al Ple municipal l’adopció del següent acord: 

 

Concedir la Medalla d’Alella en la seva categoria de Plata, a l’entitat AGRUPACIÓ 

SARDANISTA D’ALELLA.” 

  

 

El Sr. alcalde manifesta que en el Reglament d’honors, distincions i protocol de 

l’Ajuntament es determina que aquelles entitats del poble que celebrin els 25 anys 

d’existència, puguin rebre el reconeixement per part del municipi, per part de 

l’Ajuntament, en aquesta figura de la medalla d’Alella en la categoria de plata. És el cas 

de l’Agrupació Sardanista. Després d’haver seguit la tramitació proposarien la seva 

aprovació per poder atorgar aquesta medalla a aquesta entitat. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

Arribat aquest punt i essent les 19 h 45 min compareix a la sessió la regidora Sra. Mercè 

Marzo Gómez (Gd’A). 

 

 

5.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PRESSUPOST 

GENERAL DE L’AJUNTAMENT PER A L’EXERCICI 2018.- El Sr. alcalde ret compte de la 

proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“El Ple municipal, en sessió ordinària celebrada el 30 de novembre de 2017, va 

aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2018, així 

com la Plantilla del Personal de l’Ajuntament i la Relació de Llocs de Treball.  
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Sotmès al tràmit d’informació pública mitjançant la publicació del corresponent 

anunci en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona de 5 de desembre de 

2017, es van formular al·legacions a l’esmentat Pressupost pel regidor del grup 

municipal Alternativa per Alella – CUP, Sr. Oriol Font Casaseca, mitjançant escrit 

R.E. 2017/10676, de 29 de desembre de 2017.  

 

Estudiades les al·legacions, atès que no s’ajusten al que recull l’article 170.2 del 

Text Refós de la llei reguladora de les Hisendes Locals, 

  

Aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord:  

 

PRIMER.- Desestimar les al·legacions formulades pel regidor Sr. Oriol Font i 

Casaseca perquè manquen de fonamentació legal.  

 

SEGON.- Aprovar definitivament el Pressupost General de la Corporació per a 

l’exercici 2018, així com la Plantilla del Personal de l’Ajuntament i la Relació de 

Llocs de Treball, equilibrat en ingressos i despeses en la quantitat de 

14.111.382,72, el resum per Capítols del qual és el següent: 

 

Pressupost General Consolidat    

ESTAT D’INGRESSOS ESTAT DE DESPESES 
Capítol I 7.099.800,00 Capítol I 3.899.915,96 
Capítol II 300.000,00 Capítol II 6.923.723,16 
Capítol III 1.698.500,00 Capítol III 96.150,00 
Capítol IV 2.887.082,72 Capítol IV 573.121,65 
Capítol V 103.000,00 Capítol V 235.000,00 
Capítol VI 0,00 Capítol VI 2.006.971,95 
Capítol VII 405.000,00 Capítol VII 0,00 
Capítol VIII 18.000,00 Capítol VIII 18.000,00 
Capítol IX 1.600.000,00 Capítol IX 358.500,00 
TOTAL INGRESSOS 14.111.382,72 TOTAL DESPESES 14.111.382,72 

 

Aquest Pressupost està integrat pels següents: 

a) Pressupost de l’Ajuntament. 
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b) Pressupost del Consorci de Promoció Enoturística del Territori DO Alella. 

 

a) Pressupost de l’Ajuntament        

 

ESTAT D’INGRESSOS ESTAT DE DESPESES 
Capítol I 7.099.800,00 Capítol I 3.834.565,28 

Capítol II 300.000,00 Capítol II 6.839.023,16 
Capítol III 1.683.500,00 Capítol III 96.000,00 
Capítol IV 2.811.882,04 Capítol IV 633.121,65 
Capítol V 103.000,00 Capítol V 235.000,00 
Capítol VI 0,00 Capítol VI 2.006.971,95 
Capítol VII 405.000,00 Capítol VII 0,00 
Capítol VIII 18.000,00 Capítol VIII 18.000,00 
Capítol IX 1.600.000,00 Capítol IX 358.500,00 
TOTAL INGRESSOS 14.021.182,04 TOTAL DESPESES 14.021.182,04 
 

b) Pressupost del Consorci de Promoció Enoturística del Territori DO Alella     

 

ESTAT D’INGRESSOS ESTAT DE DESPESES 
Capítol I 0,00 Capítol I 65.350,68 
Capítol II 0,00 Capítol II 84.700,00 
Capítol III 15.000,00 Capítol III 150,00 
Capítol IV 144.000,00 Capítol IV 8.799,32 
Capítol V 0,00 Capítol V 0,00 
Capítol VI 0,00 Capítol VI 0,00 
Capítol VII 0,00 Capítol VII 0,00 
Capítol VIII 0,00 Capítol VIII 0,00 
Capítol IX 0,00 Capítol IX 0,00 
TOTAL INGRESSOS 159.000,00 TOTAL DESPESES 159.000,00 
 

TERCER.- Procedir a la publicació en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona 

del Pressupost General per a l’exercici 2018 definitivament aprovat, resumit per 

capítols, en compliment d’allò disposat per l’article 169.3 del Text Refós de la llei 

reguladora de les Hisendes Locals.” 

 

 

 El Sr. alcalde manifesta que en el Ple del mes de novembre, si no s’equivoca, varen 

aprovar inicialment aquest document pressupostari. Aquest document el que determina és 
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allò que l’Ajuntament d’Alella durà a terme al llarg de l’exercici següent. En aquell 

moment es va transaccionar l’abstenció en la votació del pressupost per part del grup 

municipal del PDeCAT a canvi de que es dotessin unes millores en l’àmbit de la seguretat 

ciutadana, de la regidoria de Seguretat Ciutadana, vinculades en dotació de recursos a la 

Policia Local, que passaven per la implantació d’un sistema de GPS de seguiment de 

vehicles, unes “tablets” que permetessin des d’aquests mateixos vehicles poder fer 

consultes de manera en línia, poder incorporar el vehicle de rènting per a la Policia, que 

és una cosa que havien estat treballat i que en aquests moments ja tenen bastant 

avançada. I segurament farien una renovació dels dos vehicles amb tecnologia híbrida, 

segurament a l’entorn de l’estiu. I després intentar dotar el cos amb al màxim també de 

membres d’agents de la Policia Local. I també ara estan acabant un procés selectiu que 

sembla ser que podria ser que els permetés arribar a cobrir el màxim de policies, és a dir, 

poder incorporar dos agents en règim interí més dels que tenen en l’actualitat. I per 

últim, una dotació que posarien a l’entorn també de meitats d’any, del canvi de semestre, 

d’un suport administratiu en els torns de tarda, perquè es pugui fer una millor atenció a 

la ciutadania. Per tant, amb aquesta voluntat d’entesa, d’aportació i de millora en el 

pressupost de l’Ajuntament varen pactar aquesta abstenció en el pressupost. En una 

votació que sinó recorda malament, i sinó ja el corregiran, va tenir el vot a favor del 

govern, l’abstenció del PDeCAT i els vots en contra tant de Gent d’Alella com d’Alternativa 

per Alella. Des d’aquesta aprovació inicial i en el termini d’informació pública, el 

representant del grup municipal d’Alternativa per Alella va entrar una al·legació en 

aquests pressupostos, amb tot un seguit de demandes, que, tot i que segurament 

incompleix la formalitat del que seria una al·legació al pressupost sí que hi ha hagut la 

voluntat per part d’ambdues parts d’intentar arribar a un acord de transacció per també 

tenir un vot d’abstenció en el pressupost. Entén que han arribat a un acord, que no 

modificarà les xifres del pressupost en data d’avui perquè aleshores possiblement haurien 

d’iniciar un nou període d’informació pública, però en qualsevol en cas, sí que tot un 

seguit de compromisos d’aquest govern per tal de poder comptar amb aquest suport. Ell 

els apuntarà ràpidament i després si el portaveu del grup municipal d’Alternativa per 

Alella-CUP vol aprofundir-ho més doncs ho faran. Per una banda, proposaran en una 
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modificació puntual que duran a terme aquest primer trimestre, de dotar un import de 

5.000 euros en la partida de prevencions d’incendis, i han d’acabar de detallar 

conjuntament on poden focalitzar aquests recursos. També redactar en el primer semestre 

un projecte executiu d’ampliació de la vorera del carrer Doctor Homs o directament 

millorar l’accessibilitat i la mobilitat per a vianants en aquest carrer en concret. Quan 

hagin de fer la nova licitació del servei de neteja d’edificis incorporar-hi unes clàusules 

socials. Parlant del camí escolar de La Serreta, elaborar un document, un petit estudi, 

que els permeti acabar de dissenyar i estudiar exactament com ha de ser aquest camí 

escolar. Hi ha el compromís de en el moment en que ja puguin signar el conveni de 

col·laboració o de cessió entre Invicat i Ajuntament per la cessió de la superfície del 

pont de l’autopista, i allà fer una intervenció de seguretat per als vianants. I per últim, 

generar, i hauran de veure exactament la forma, crear un fons, una aportació de 3.000 

euros per tal d’ajudar a aquells refugiats que estan disposats a acollir en el seu poble 

provinents en aquell moment del conflicte de la guerra de Síria. Doncs ja que no han 

pogut arribar, dotar d’entrada aquests 3.000 euros per aportar allà, en alguna 

organització de les que estan treballant en el camí on s’han trobat aturats i poder 

col·laborar amb aquesta gent. I aquesta seria la voluntat, que si el portaveu d’Alternativa 

per Alella ho confirma, portaria a que tinguessin aquest acord per obtenir la seva 

abstenció. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que primer explicarà el vot contrari a la sessió anterior, que 

va ser estrictament partint de la premissa que aquests no són els seus pressupostos 

estrictament i que no els farien així. Sí que no estaven d’acord amb quan s’havia tramitat 

el recurs que havia seguit la tramitació dels pressupostos. El vot negatiu en aquella 

ocasió més que una crítica estricta al contingut dels pressupostos assumint que no són 

els seus, era una crítica a les formes perquè entenen que un pressupost s’ha de començar 

a preparar abans per tal de poder arribar a novembre, desembre havent pogut participar 

tots més de la seva elaboració. Aquest és el vot negatiu. Passen pantalla. Dit això, per 

això varen presentar aquestes al·legacions al pressuposts en el qual si bé, amb voluntat, 

assumint que tampoc causarien grans canvis, sí petites inversions o petits moviments que 
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entenen que sí són importants, són urgents, i que no estaven contemplats. Celebra molt 

la negociació que hi ha hagut, o la voluntat, sobretot, de poder arribar a aquest acord. Li 

agraeix. L’alcalde ho ha explicat breument i tampoc no s’estendrà. Simplement si se li 

permet un minut, ja que aquest Ple serà bastant curt per la part de programa, o no. En el 

tema de prevenció d’incendis, com ja han explicat, que per ells és molt important, no 

només de prevenció sinó el fet de com gestionen els seus boscos i sector primari en 

aquest municipi. La importància de que el sector primari no desaparegui o quedi talment 

residual que sigui folklòric. I llavors, en aquesta línia és on han parlat de com 

reincorporen els boscos en el sector primari. No és fàcil. Ara no és el moment de discutir-

ho, però aquest any la voluntat era arribar a aquest acord de com integren els boscos en 

la gestió primària en el sector primari per tal de que la gestió forestal no sigui només de 

prevenció finalista sinó sigui íntegra en la vida com a poble, i, per tant, formi part també 

de la cultura i de la vida del municipi. La segona part és el carrer Doctor Homs, que és un 

carrer molt perillós que utilitzen molts veïns del municipi i que fins la data les voreres 

són impracticables, no només pels carrets de famílies amb nens o la gent gran sinó que 

per qualsevol persona bípeda és bastant impossible moure’s-hi. Es dóna unes condicions 

de cobertura, de sòl, etcètera, que el fan molt perillós. I, per tant, hauria de ser entomat 

en aquest mandat. I, per tant, celebren molt que en el primer semestre del 2018 s’acordi 

aquest estudi, i intentar-lo executar dintre d’aquestes coses finals que queden al final del 

mandat per poder-lo desenvolupar. La tercera, respecte la neteja, atès que s’ha de fer una 

nova contractació del servei de neteja municipal de l’Ajuntament i tal, doncs garantir que 

les persones que fan aquest servei de neteja tinguin les condicions generals ja no només 

mínimes sinó a poder ser òptimes. Respecte el camí escolar de La Serreta doncs com bé 

ha explicar l’Andreu, hi ha el tema del vial, hi ha el tema del pont, que serà la cessió i es 

treballarà, però entenen que cal mirar-ho amb perspectiva des de l’ús que en fan els 

infants. I, per tant, veure com durant aquest 2018 poden fer que realment hi hagi una 

connexió de l’Escola La Serreta per vianants i pensada des dels molts infants amb la resta 

de municipi. I finalment, els refugiats, ja que Alella es va declarar ràpidament poble 

acollidor i que, per tant, tenien aquest compromís amb els refugiats de la guerra de Síria, 

com que no han arribat per motius que no els són aliens, però que la seva voluntat era 
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poder col·laborar amb aquesta gent desplaçada, com que no s’obliden d’ells i no es volen 

oblidar d’ells, doncs fer, encara que de manera simbòlica, aquesta col·laboració amb 

aquesta població que finalment no ha arribat a Alella, però no per això ha desaparegut. I 

no volen que desaparegui de la seva voluntat imaginari quotidià. Per tant, molt satisfets 

d’aquest acord d’última hora que entenen molt favorable i per això s’abstindran. Però és 

una abstenció gratament agraïda. Per tant, aquests són els motius. 

 

La tinent d’alcalde Sra. Vilaró manifesta que només volia fer una petitíssima 

puntualització. En el camí escolar de La Serreta hi estan treballant des de fa força temps. 

Han fet diverses reunions amb famílies de l’escola que s’ho han pres molt seriosament, 

han fet aportacions molt interessants, les han discutit amb la Policia Local, amb Serveis 

Municipals i amb Educació com a departament que està més directament en contacte amb 

aquestes persones. Abans d’acabar l’any es van fer tot un seguit d’intervencions, sobretot 

de pintura de passos de vianants. Es va acordar amb els pares i mares de l’escola i 

l’escola l’itinerari d’aquest camí escolar. S’han fet contactes amb Autopistes i es va 

obtenir d’Autopistes el compromís d’arreglar i protegir millor la barana que creua el pont 

de l’autopista. En aquest compromís l’Ajuntament va afegir-hi el seu propi compromís de 

posar unes altres baranes per protegir la interfície entre la vorera i la calçada. S’han 

encarregat, si no va errada, tot un seguit de cartells de senyalització vertical per senyalar 

aquest camí que s’ha fet.  

 

El regidor Sr. Font manifesta que té raó la Teresa, però també és veritat que havent estat 

informat d’això, era matar-ho i que es pugui complementar. I també intentar aportar una 

visió externa perquè potser les persones que ho viuen més de prop, pot ser que els falli 

algun punt de l’anàlisi perquè realment és un camí molt conflictiu. En aquest sentit 

absolutament no volia menystenir, si ha donat aquesta impressió demana disculpes, la 

feina que s’ha fet amb el compromís de fer el camí escolar de La Serreta, que òbviament 

hi ha estat i sap per veus, no primàries però que li han arribat de cada reunió que s’ha 

fet, que sí que s’hi ha estat treballant. Ara bé, de moment no ho tenen del tot 

solucionat. Per tant, és enfocar aquest any per intentar acabar-ho, i aquest era el 
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compromís que havien adquirit. No volia negligir la feina feta des d’Educació ni molt 

menys. 

 

La tinent d’alcalde Sra. Vilaró manifesta que ella tampoc vol donar la impressió de que ja 

està acabat, això és un “work in progress” i en això estan. 

 

El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que ells efectivament reconfirmar la seva 

abstenció. Agraeixen a l’alcalde que hagi explicitat els acords a que van arribar i que, 

efectivament, en el pressupost numèric no es podien veure, però sí que amb aquesta 

explicació queda molt clar. També la importància d’aquest acord que estan convençuts 

que és bo per tots ells, que això els ajudarà a encarar aquest 2018, segur amb moltes més 

garanties i amb més recursos de cara a resoldre problemàtiques existents i a preveure que 

aquestes puguin passar. I, per tant, també aquell compromís en que la major part, a 

excepció del recurs administratiu que vindria el segon semestre o els vehicles de rènting 

que no se sap ben bé quan arribarien, els altres es produirien dintre d’aquest primer 

trimestre. La qual cosa, tot aquest treball es podrà veure ràpidament, la tasca del seu cos 

policial en resoldre la problemàtica del dia a dia. Precisament hi ha puntes com les que 

poden tenir a l’hivern i que això aconseguiran, n’està convençut, que amb la seva 

professionalitat aconseguiran reduir les incidències que tenen avui dia. Per tant, gràcies, 

i per això ells mantindran l’abstenció que van pactar en el Ple de novembre.  

 

El regidor Sr. Bardés manifesta que només una petita cosa. La intenció de vot la farà la 

seva portaveu, però vol fer una petita reflexió. Si són acollidors de refugiats, i volien ser-

ho i tots ho volien ser, veritablement fer una aportació de 3.000 euros no sap si és molt 

equilibrat a que aquí haguessin vingut refugiats que hagués costat bastants diners més. 

Ara simplement donar 3.000 euros ho troba una mica ridícul. Simplement deixar sobre la 

taula que li sembla una mica ridícula aquesta quantitat. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que fer la reflexió, en primer lloc que és de les poques 

ocasions en les quals el govern ha acceptat, o ha transaccionat, o ha vist bones les 
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aportacions fetes des de dos grups de l’oposició i no és una cosa que passi de forma 

habitual. Per tant, celebrar-ho i felicitar els seus companys. Comentar que veient que hi 

ha aquesta possibilitat, i veient també que l’alcalde en el Ple de novembre es va 

comprometre a fer un pas el 2018 pels pressupostos participatius, fer-li avinent que el 

seu grup també està en condicions de poder abstenir-se, donar la seva abstenció al 

pressupost, si el Sr. alcalde realment fa aquestes passes. És a dir, que s’afegiran a 

aquesta situació de l’abstenció al pressupost si realment comença a treballar els 

pressupostos participatius. Ho pot llegir a l’acta.  

 

El Sr. alcalde manifesta que si ho diu l’acta ho va haver de dir. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que, per tant, ells també ratifiquen el seu vot en contra 

del pressupost perquè ja tenen els instruments com ja són el Consell de Poble i com és el 

Reglament de Participació, i no estan fent les passes endavant que ells voldrien que es 

fessin. Per tant, segueixen amb aquesta idea i no repetirà l’argumentació de novembre. 

Van fer un anàlisi prou curós de les diferents partides i dels percentatges que es 

dediquen a cada cosa. Queda escrit a l’acta i reflectit. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i les regidores Sres. Alfaro, 

Fernández i Ribalaiga; hi voten en contra els regidors Sra. Marzo i Sr. Bardés; s’abstenen 

de votar-la els regidors Srs. Font i Garcia-Ossorio. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

PRECS I PREGUNTES 

 

A) La regidora Sra. Marzo manifesta que ella té una pregunta específica que està 

relacionada amb una sentència, la 265/17, que és relativa a un funcionari d’aquest 

Ajuntament, del cos de la Policia, reclamant unes hores extres. Volia saber quan 
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tenen previst fer el pagament d’aquestes hores extres que la sentència diu que 

efectivament se li han de pagar. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que en aquests moments desconeix si ja han fet el pagament 

o no. S’està fent el tràmit. Doncs segurament, si no hi ha cap incidència aquest mes 

de gener li pagaran aquestes hores que discutia. 

 

 La regidora Sra. Marzo manifesta que després tenen unes instàncies que ja venen 

sent una mica antigues del 2017, que les arrosseguen des de l’estiu, i volia saber si 

ells estan fent el seguiment de la resposta als regidors de l’oposició o no, o com està 

el tema. Si vol que faci un repàs. Si vol que torni a fer la instància no contestada. 

 

 El Sr. alcalde manifesta que entén que no cal que torni a fer la instància. Cert és que 

porten unes setmanes, unes quantes, que no han donat sortida a algunes de les 

peticions d’informació, de sol·licituds que havien fet. Sí que ell creu que és un deure 

que li agradaria pensar que compliran i així per començar el 2018 amb la feina feta o 

nets, que al llarg d’aquest mes de març i queden 15 dies, de cara el proper Ple 

haurien de tenir-les si no respostes totes aquestes de 2017, la pràctica majoria. I 

aquí si que hi ha d’haver un compromís dels diferents responsables de les àrees i 

també dels tècnics. Però miraran exactament on estan. Són conscients que en 

queden algunes per respondre i miraran de donar-los sortida perquè no pugui dir-ho 

d’aquí 15 dies al proper Ple.  

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 20 hores 

05 minuts, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretari, CERTIFICO. 


